## 0100077762





技术要求:Technical requirements:

 所标尺寸为纸箱的内壁尺寸;The dimensions superscript mark as the inner carton size;
纸箱板厚6.5mm, 公差±0.5mm, 纸箱材料:内壁(里纸)及外壁(面纸)为美卡环保纸,定量≥170g/m²;中间两层瓦 楞纸,B型瓦楞定量≥110g/m²,C型瓦楞定量≥125g/m²,B型瓦楞居于纸板外侧,C型瓦楞居于纸板内侧,瓦楞形状为UV 型,一层草纸板芯纸,定量≥110g/m²;纸箱颜色:正常牛皮色。纸箱装订时采用双排铜钉,间隔60mm;
The thickness of the carton board is 6.5mm, and the tolerance is ±0.5mm. The carton material: the inner wall (inner paper) and the outer wall (face paper) are Meika environmental protection paper, the basis weight is ≥170g/m²; the middle two layers of corrugated paper, the B type corrugated paper, the basis weight is ≥110g/m², C-type corrugated quantitative ≥125g/m², B-type corrugated on the outside of the cardboard, C-type corrugated on the inside of the cardboard, corrugated shape is UV type, a layer of straw cardboard core paper, quantitative ≥110g/m²; carton color: normal cowhide color. Double rows of copper nails are used for carton binding, with an interval of 60mm;
符合标准:GB/T 6543-2008;Standard:GB/T 6543-2008;
印刷清晰,无飞边,跑墨现象。字体均为黑体字。所有字体、图案颜色均为黑色,内容按图纸标注的尺寸及位置双面印

刷,"F"标识只印刷一面;

Print clearly, no casting fin, missing ink. Typefaces are the boldface type. All typefaces, the design color are the black color, and the content must be print as the dimension & location in drawing and double-side, "F" logo printed on one side only;

					101
					48) 中文纸:
标记	处数	更改文件号	签名	日期	
Sign	Qty	File Number	Signature	Date	
设	计	标	准化		
Docia	nod	Stand	ardized		
<del>Desig</del> 校 Colla	对	审	核		
Colla	ted	Che	cked		
I	艺	批	准		
Techn	ic		roved		



日期 签字

8V100Ah-5U 5箱-深380-侧开	0100077762					
Carton	阶段标记 MPS			重 量 Weight		比 例 Scale
	S					1:4
	页码 Page			总页数 Total	]	
	山 SH				分有 SOUR	版公司 CES CO.,LTD